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Protokół nr 43/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 17 października 2022 r. w godz. od 1705 do 1725  

w  Urzędzie Miejskim w  Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1  

oraz za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji Oświaty i Wychowania:   

1. Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji 

2. Jarosław Schabieński  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Mariola Brygida Karpińska – on-line 

4. Anna Maria Gawlińska – on-line 

5. Adam Ołowniuk  

6. Marek Lech Zborowski-Weychman  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk             

2. Dorota Sidorowicz – Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania     

3. Bożena Anuszkiewicz – Przewodnicząca Oddz. NSZZ Solidarność – on-line        

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji powitała zebranych i przypomniała, że 

porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytała, czy radni 

chcą wnieść jakieś uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 42/2022 z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 września 2022 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej nr 1  

w Suwałkach wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1 w Suwałkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty  

za wyżywienie w żłobku. 

4. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 42/2022 z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 września 2022 r. 

Anna Ruszewska zapytała o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół nr 42/2022  

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 

września 2022 r., został przyjęty. 
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Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej nr 1  

w Suwałkach wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1 w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że jest to pierwszy krok 

zmierzający do wyprostowania pewnej sytuacji, która ma miejsce w Zespole Szkół nr 1. 

Wyjaśnił, że w skład tego Zespołu wchodzi Szkoła Policealna nr 1, do której od kilkunastu lat 

nie jest prowadzony nabór. Podkreślił, że dzięki likwidacji Szkoły Policealnej nr 1 nie będzie 

już potrzeby używania nazwy Zespół Szkół nr 1, ponieważ pozostanie tam już tylko III 

Liceum Ogólnokształcące i ta nazwa będzie mogła być używana, jako dla jedynej szkoły 

istniejącej pod tym adresem. 

 

Anna Ruszewska podkreśliła, że jest to dobry kierunek. Skoro Szkoła Policealna w praktyce 

już nie funkcjonuje warto to uporządkować. Nawet mieszkańcy Suwałk nie kojarzą gdzie 

znajduje się Zespół Szkół nr 1, natomiast III LO kojarzy każdy, wiec tą nazwą powinniśmy 

się posługiwać.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  -    5 radnych 

przeciw                                        -    0   

wstrzymało się od głosu              -    0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Policealnej nr 1 w Suwałkach wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1 w Suwałkach  

– Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty  

za wyżywienie w żłobku. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta przypomniał, że od 1 kwietnia br. opłata 

za korzystanie ze żłobka miejskiego została podniesiona do 10% najniższego 

wynagrodzenia. Dodał, że przedłożony projekt uchwały zakłada podniesienie tej opłaty do 

15% minimalnego wynagrodzenia i zmienia zasady, jeśli chodzi o opłaty za pobyt 

przekraczający 10 godzin dziennie za każdą rozpoczętą godzinę pobytu oraz wzrost opłaty 

za wyżywienie z 9 na 10 zł.  

Podkreślił, że rodzice nie płacą pełnych kwot za korzystanie ze żłobka, ponieważ 

przysługują im zniżki wynikające z Suwalskiej Karty Mieszkańca, w wysokości 20% lub 

50%.  Przypomniał również, że od 1 stycznia br. obowiązuje Kapitał Opiekuńczy na każde 

dziecko między 12 a 36 miesiącem życia. Podsumował, że biorąc pod uwagę zniżki i Kapitał 
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Opiekuńczy opłaty ponoszone przez rodziców będą minimalne.  

Uzupełnił, że w tej chwili z wyliczeń Urzędu wynika, że od stycznia Miasto pozyskało ok. 

500 tys. zł z dochodów żłobka, natomiast przyjmuje się, że po tych podwyżkach będzie to 

ok. 1,5 mln zł.   

  

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  -    4 radnych 

przeciw                                        -    0   

wstrzymało się od głosu              -    1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej 

opłaty za wyżywienie w żłobku. 

– Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4  

Wolne wnioski.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta z okazji niedawno obchodzonego Dnia 

Edukacji Narodowej złożył życzenia wszystkim nauczycielom.  

 

Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji podziękowała za życzenia i zorganizowane 

uroczyste obchody, po czym podziękowała zgromadzonym za udział w posiedzeniu.  

 

Na tym protokół zakończono.    

Przewodnicząca  

Komisji Oświaty i Wychowania 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Anna Ruszewska 
 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


